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Zápis 
ze zasedání zastupitelstva města Liběchov 
konaného dne 1. 6. 2015 od 18:00 hodin. 

 
 
Přítomni:  Ing. Mgr. Vladimíra Zralíková, Ing. Pavla Veverková, Jaroslav Groh, Ing. Štěpán Hladký, Ing. Kamil 
Janatka, Jan Rodr, Zdeněk Miřatský, Ing. Pavel Dostál 

Omluveni:  - 

Neomluveni:  Josef Ulman 

 

Zahájení 

Zasedání zastupitelstva města zahájila v 18:10 hod. starostka města Ing. Mgr. Vladimíra Zralíková, konstatovala 
přítomnost osmi z devíti členů zastupitelstva města a prohlásila zastupitelstvo města za usnášeníschopné. 

Starostka prohlásila, že zasedání zastupitelstva města bylo řádně svoláno. Informace podle ust. § 93 odst. 1) 
zákona o obcích byla na úřední desce zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní před zasedáním. 

Upozornila všechny přítomné, že se pořizuje audio záznam z tohoto zasedání.  

Určení zapisovatele a volba ověřovatelů zápisu  

Zapisovatelem byla starostkou navržena Ing. Pavla Veverková. 

Starostka dala hlasovat o volbě zapisovatele. 

Návrh usnesení č. 1: 
Zastupitelstvo města volí zapisovatelem dnešního zasedání Ing. Pavlu Veverkovou. 

Výsledek hlasování: pro návrh:  8 proti návrhu: 0    zdržel se: 0 

Ing. Pavel Dostál PRO Ing. Kamil Janatka PRO Josef Ulman - 

Jaroslav Groh PRO Zdeněk Miřatský PRO Ing. Pavla Veverková PRO 

Ing. Štěpán Hladký PRO Jan Rodr PRO Ing. Vladimíra Zralíková PRO 

Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 
Ověřovateli zápisu byli předsedající navrženi:  Jaroslav Groh a Ing. Štěpán Hladký. 
         
Starostka dala hlasovat o volbě ověřovatelů zápisu. 

Návrh usnesení č. 2: 
Zastupitelstvo města volí ověřovateli zápisu z dnešního zasedání pana Jaroslava Groha a Ing. Štěpána 
Hladkého. 

Výsledek hlasování: pro návrh:  8 proti návrhu: 0    zdržel se: 0 

Ing. Pavel Dostál PRO Ing. Kamil Janatka PRO Josef Ulman - 

Jaroslav Groh PRO Zdeněk Miřatský PRO Ing. Pavla Veverková PRO 

Ing. Štěpán Hladký PRO Jan Rodr PRO Ing. Vladimíra Zralíková PRO 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 
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Schválení programu 

Starostka sdělila přítomným, že zápis z minulého zasedání ZM konaného 15. 4. 2015 byl zvolenými ověřovateli 
podepsán, uložen u starostky a vyvěšen na úřední desce městského úřadu a na internetu. K zápisu nebyly  
do dnešního dne vznešeny žádné připomínky. 
 
Starostka informuje, že program zasedání byl zveřejněn následující: 

1. Zpráva starostky o činnosti 
2. Rozpočtové opatření č.1/2015 
3. Rozpočtové opatření č.2/2015 
4. Cena stočného včetně DPH 
5. Rozpočet SOPL 
6. Organizační struktura městského úřadu 
7. Územní plán města Liběchov 
8. Různé 

 
Starostka navrhuje změnu programu – doplnění bodu „Kupní smlouva“. 
 
Návrh usnesení č. 3: 
Zastupitelstvo města schvaluje změnu programu – doplnění bodu Kupní smlouva. 
Výsledek hlasování: pro návrh: 8 proti návrhu: 0    zdržel se: 0 

Ing. Pavel Dostál PRO Ing. Kamil Janatka PRO Josef Ulman - 

Jaroslav Groh PRO Zdeněk Miřatský PRO Ing. Pavla Veverková PRO 

Ing. Štěpán Hladký PRO Jan Rodr PRO Ing. Vladimíra Zralíková PRO 

Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

 
Starostka dala hlasovat o programu z dnešního jednání. 
 
Návrh usnesení č. 4: 
Zastupitelstvo města schvaluje následující program dnešního zasedání zastupitelstva města: 

1. Zpráva starostky o činnosti 
2. Rozpočtové opatření č.1/2015 
3. Rozpočtové opatření č.2/2015 
4. Cena stočného včetně DPH 
5. Rozpočet SOPL 
6. Organizační struktura městského úřadu 
7. Územní plán města Liběchov 
8. Kupní smlouva 
9. Různé 

 
Výsledek hlasování: pro návrh: 8 proti návrhu: 0    zdržel se: 0 

Ing. Pavel Dostál PRO Ing. Kamil Janatka PRO Josef Ulman - 

Jaroslav Groh PRO Zdeněk Miřatský PRO Ing. Pavla Veverková PRO 

Ing. Štěpán Hladký PRO Jan Rodr PRO Ing. Vladimíra Zralíková PRO 

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 
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K bodu 1. – Zpráva starostky o činnosti 

 
1. Registrace k platbě DPH proběhla v měsíci květnu. Město Liběchov je měsíčním plátcem DPH od 1.1.2013, 

informaci jsme obdrželi 26.5.2015. Zpětně vydávané účetní doklady s DPH budou mít datum vydání v den, 

kdy se budou opravovat, DUZP bude shodné se starou fakturou.  

2. Získali jsme dotaci na zateplení školy z evropské unie – akce proběhne letos. 

3. Bohužel jsme nezískali dotaci na opravu schodů ke škole a na pořízení studie na bezpečné přechody ve 

městě. 

4. Uskutečnila se schůzka s hejtmanem středočeského kraje za přítomnosti dalších radních a představitelů 

Policie ČR, Hasičů, Armády ČR, Hygienické stanice, Veterinární stanice a se zástupci Ministerstva práce a 

sociálních věcí. 

5. Proběhl krajský audit účetnictví města Liběchov a DSO Boží Voda.    

6. Byla vypsána výběrová řízení na ředitele DDŠ (15.6.) a na ředitele ZŠ a MŠ Liběchov (v týdnu od 23.6.).  

7. Byl vybrán dodavatel (Geodetické sdružení) Komplexní pozemkové úpravy, která tím začala. 

8. Katastrální úřad provádí digitalizaci, která má být dokončena na podzim 2015.   

9. Kultura – uskutečnil se Den Země (již počtvrté se uklízelo koryto Liběchovky, poprvé v roce 2012), Vítání 

občánků, Den dětí v Liběchově. 

Návrh usnesení č. 5: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu starostky o činnosti. 
Výsledek hlasování: pro návrh: 8 proti návrhu: 0    zdržel se: 0 

Ing. Pavel Dostál PRO Ing. Kamil Janatka PRO Josef Ulman - 

Jaroslav Groh PRO Zdeněk Miřatský PRO Ing. Pavla Veverková PRO 

Ing. Štěpán Hladký PRO Jan Rodr PRO Ing. Vladimíra Zralíková PRO 

Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

 

K bodu 2. - Rozpočtové opatření č.1/2015 

 
Starostka informuje, že rozpočtové opatření obsahuje finanční přesuny v kompetenci starostky, o kterých je třeba 
informovat zastupitelstvo města tak, jak bylo odsouhlaseno na předchozím jednání. Starostka sděluje, kterých 
konkrétních položek se to týká. 
 
Návrh usnesení č. 6: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí rozpočtové opatření č. 1/2015. 
Výsledek hlasování: pro návrh: 8 proti návrhu: 0    zdržel se: 0 

Ing. Pavel Dostál PRO Ing. Kamil Janatka PRO Josef Ulman - 

Jaroslav Groh PRO Zdeněk Miřatský PRO Ing. Pavla Veverková PRO 

Ing. Štěpán Hladký PRO Jan Rodr PRO Ing. Vladimíra Zralíková PRO 

Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

 

K bodu 3. - Rozpočtové opatření č.2/2015 

 
Starostka vysvětluje, že jde o změny v rozpočtu mimo pravomoc starostky. Starostka informuje, kterých 
konkrétních položek se to týká. 
 
 
 



4 

 

Návrh usnesení č. 7: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2015. 
Výsledek hlasování: pro návrh: 8 proti návrhu: 0    zdržel se: 0 

Ing. Pavel Dostál PRO Ing. Kamil Janatka PRO Josef Ulman - 

Jaroslav Groh PRO Zdeněk Miřatský PRO Ing. Pavla Veverková PRO 

Ing. Štěpán Hladký PRO Jan Rodr PRO Ing. Vladimíra Zralíková PRO 

Usnesení č. 7 bylo schváleno. 

 
 

K bodu 4. - Cena stočného včetně DPH 

 
Město Liběchov se stalo plátcem DPH 1. 1.2 013, dodatečná registrace proběhla 26. 5. 2015. Vzhledem k vydávání 
faktur za stočné je nutné schválit cenu stočného 42 Kč včetně DPH. Nedojde tedy k navýšení ceny stočného. 
 
Návrh usnesení č. 8: 
Zastupitelstvo města schvaluje cenu stočného ve výši 42 Kč včetně DPH za 1 m3. 
Výsledek hlasování: pro návrh: 8 proti návrhu: 0    zdržel se: 0 

Ing. Pavel Dostál PRO Ing. Kamil Janatka PRO Josef Ulman - 

Jaroslav Groh PRO Zdeněk Miřatský PRO Ing. Pavla Veverková PRO 

Ing. Štěpán Hladký PRO Jan Rodr PRO Ing. Vladimíra Zralíková PRO 

Usnesení č. 8 bylo schváleno. 

 

K bodu 5. - Rozpočet SOPL 

 
Na úřední desce byl po zákonnou dobu vyvěšen rozpočet SOPL. Město Liběchov je členem SOPLu.  Je třeba vzít 
rozpočet na vědomí. 
 
Návrh usnesení č. 9: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí rozpočet Svazku obcí povodí Liběchovky. 
Výsledek hlasování: pro návrh: 8 proti návrhu: 0    zdržel se: 0 

Ing. Pavel Dostál PRO Ing. Kamil Janatka PRO Josef Ulman - 

Jaroslav Groh PRO Zdeněk Miřatský PRO Ing. Pavla Veverková PRO 

Ing. Štěpán Hladký PRO Jan Rodr PRO Ing. Vladimíra Zralíková PRO 

Usnesení č. 9 bylo schváleno. 

 
 

K bodu 6. - Organizační struktura městského úřadu 

 
Vzhledem ke změnám zaměstnanců, ke kterým může během roku docházet, je vhodné schválit Organizační 
strukturu městského úřadu Liběchov. Starostka popisuje strukturu úřadu.  
 
Návrh usnesení č. 10: 
Zastupitelstvo města schvaluje novou organizační strukturu městského úřadu. 
Výsledek hlasování: pro návrh: 8 proti návrhu: 0    zdržel se: 0 

Ing. Pavel Dostál PRO Ing. Kamil Janatka PRO Josef Ulman - 

Jaroslav Groh PRO Zdeněk Miřatský PRO Ing. Pavla Veverková PRO 
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Ing. Štěpán Hladký PRO Jan Rodr PRO Ing. Vladimíra Zralíková PRO 

Usnesení č. 10 bylo schváleno. 

 
 

K bodu 7. - Územní plán města Liběchov 

 
Město Liběchov má územní plán již zastaralý. Do roku 2020 je nutné pořídit nový, jinak stávající pozbyde platnosti. 
Během léta se vybere dodavatel pořízení ÚP. Do konce září se budou sbírat podněty od občanů a majitelů 
pozemků. Starostka popisuje průběh ÚP. Celý proces bude trvat cca 2 roky, pokud vše půjde hladce. Jedná se o 
jeden z ústředních dokumentů obce. 
 
Návrh usnesení č. 11: 
Zastupitelstvo města schvaluje pořízení nového územního plánu. 
Výsledek hlasování: pro návrh: 8 proti návrhu: 0    zdržel se: 0 

Ing. Pavel Dostál PRO Ing. Kamil Janatka PRO Josef Ulman - 

Jaroslav Groh PRO Zdeněk Miřatský PRO Ing. Pavla Veverková PRO 

Ing. Štěpán Hladký PRO Jan Rodr PRO Ing. Vladimíra Zralíková PRO 

Usnesení č. 11 bylo schváleno. 

 
 

K bodu 8. – Kupní smlouva 

 
Město Liběchov v příštím roce slaví 700 let od první písemné zmínky. Bylo by příjemné, kdyby mohly již oslavy 
probíhat v částečně upraveném centru. Náměstí v současné době město nemá. Město má možnost koupit 
pozemky přímo v centru města od paní B. Jedná se o parkoviště a přilehlé pozemky. Po dohodě byla navržena 
cena 350 Kč/m2. V rozpočtu města je počítáno s financemi na nákup pozemků. 
 
Návrh usnesení č. 12: 
Zastupitelstvo města schvaluje koupi pozemků p. č. 1247/1, p. č. 1247/8, p. č. 1387 v k. ú. Liběchov za cenu 350 
Kč /m2 a pověřuje starostku podepsáním kupní smlouvy s paní B. 
Výsledek hlasování: pro návrh: 8 proti návrhu: 0    zdržel se: 0 

Ing. Pavel Dostál PRO Ing. Kamil Janatka PRO Josef Ulman - 

Jaroslav Groh PRO Zdeněk Miřatský PRO Ing. Pavla Veverková PRO 

Ing. Štěpán Hladký PRO Jan Rodr PRO Ing. Vladimíra Zralíková PRO 

Usnesení č. 12 bylo schváleno. 

 

K bodu 9. - Různé 

 
a) Žádost o prominutí stočného. 

Paní P. Š. požádala o prominutí platby stočného za 120 m3 z důvodu havárie vody. Při odečtu se zjistila výrazná 
spotřeba vody ve výši 164 m3. Průměrná spotřeba je jinak 40m3 Vodné paní Š. uhradila za 164 m3 a žádá o 
prominutí stočného.  

 
Návrh usnesení č. 13: 
Zastupitelstvo města schvaluje prominutí stočného ve výši 120 m3 paní P. Š. 
Výsledek hlasování: pro návrh: 7 proti návrhu: 0    zdržel se: 1 

Ing. Pavel Dostál PRO Ing. Kamil Janatka PRO Josef Ulman - 
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Jaroslav Groh PRO Zdeněk Miřatský Zdržel se Ing. Pavla Veverková PRO 

Ing. Štěpán Hladký PRO Jan Rodr PRO Ing. Vladimíra Zralíková PRO 

Usnesení č. 13 bylo schváleno. 

 

b) Odměny neuvolněných členů zastupitelstva 

Vyšlo nové usnesení vlády o změnách odměn neuvolněných zastupitelů. Zastupitelé se domluvili, že odměny 
zůstanou beze změn. 
 
Návrh usnesení č. 14: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí změnu zákona o odměnách neuvolněných členů zastupitelstva a beze 
změn v odměňování. 
Výsledek hlasování: pro návrh: 8 proti návrhu: 0    zdržel se: 0 

Ing. Pavel Dostál PRO Ing. Kamil Janatka PRO Josef Ulman - 

Jaroslav Groh PRO Zdeněk Miřatský PRO Ing. Pavla Veverková PRO 

Ing. Štěpán Hladký PRO Jan Rodr PRO Ing. Vladimíra Zralíková PRO 

Usnesení č. 14 bylo schváleno. 

 

c) Smlouva o dílo – křížová cesta 

Proběhlo výběrové řízení na výběr dodavatele obnovy křížové cesty. Byla vybrána firma Hlaváček. Na obnovu 
křížové cesty žádáme o dotace ze dvou zdrojů. V případě, že nezískáme dotace, akce se nebude realizovat, což je 
ve smlouvě ošetřeno. 
 
Návrh usnesení č. 15: 
Zastupitelstvo města schvaluje podepsání smlouvy o dílo s firmou Tomáš Hlaváček, Litoměřice ve výši 
879 591,79 Kč včetně DPH. 
Výsledek hlasování: pro návrh: 8 proti návrhu: 0    zdržel se: 0 

Ing. Pavel Dostál PRO Ing. Kamil Janatka PRO Josef Ulman - 

Jaroslav Groh PRO Zdeněk Miřatský PRO Ing. Pavla Veverková PRO 

Ing. Štěpán Hladký PRO Jan Rodr PRO Ing. Vladimíra Zralíková PRO 

Usnesení č. 15 bylo schváleno. 

 

d) Nájemné - nebytové prostory 

Město se stalo plátcem DPH, je nutné odsouhlasit cenu nájemného nebytových prostor. Na bytové prostory se 
DPH nevztahuje. Zastupitelé musí odsouhlasit, jak se s DPH bude nakládat. Zda cena nájmu bude plus DPH nebo 
včetně. Zastupitelé o věci diskutují, probíhá telefonická konzultace s daňovou poradkyní, ze které vyplývá, že se 
pro plátce i neplátce DPH v podstatě nic nezmění. Starostka dala hlasovat o návrhu usnesení. 
 
Návrh usnesení č. 16: 
Zastupitelstvo města schvaluje cenu dlouhodobého nájemného nebytových prostor jako základ daně plus DPH 
v zákonné výši. 
Výsledek hlasování: pro návrh: 7 proti návrhu: 0    zdržel se: 1 

Ing. Pavel Dostál PRO Ing. Kamil Janatka PRO Josef Ulman - 

Jaroslav Groh Zdržel se Zdeněk Miřatský PRO Ing. Pavla Veverková PRO 
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Ing. Štěpán Hladký PRO Jan Rodr PRO Ing. Vladimíra Zralíková PRO 

Usnesení č. 16 bylo schváleno. 

 

e) Výbory 

Paní I. K. informuje o fungování finančního výboru, jehož je členem. Finanční výbor nefunguje. Do finančního 
výboru byla zvolena již v roce v roce 2010, ale nikdy nebyla přizvána na jednání, stejně tak přítomný pan Ř. 
Finanční výbor se sešel na popud paní I. K. letos, kdy připravila celý návrh rozpočtu a další podklady. Dále se výbor 
pod vedením předsedy Josefa Ulmana neschází. I. K. dále informuje, že by ráda ve výboru zůstala, ale pokud dál 
bude nečinný, z výboru odstupuje. Ing. Pavla Veverková na toto sděluje, že o situaci jednali ještě před zahájením 
zasedání a shodli se, že je třeba problém řešit. Navrhuje odvolání předsedy finančního výboru pana Josefa Ulmana 
a navrhuje zvolení Ing. Kamila Janatky. Ing. Kamil Janatka vysvětluje, že se ujme finančního výboru, ale zároveň se 
vzdá funkce předsedy kontrolního výboru, aby neměl dvě předsednictví. Paní starostka opakovaně pana Ulmana 
zvala na různé schůzky inventarizační komise, jednání o škole v době, kdy má vycházky, bohužel se nedostavil a 
ani se nikdy neomluvil. Dnešní neúčast na veřejném zasedání také neomluvil.  
Paní starostka děkuje paní I. K. za pomoc s rozpočtem a s fungováním finančních záležitostí. 
 
Návrh usnesení č. 17: 
Zastupitelstvo města schvaluje odvolání předsedy finančního výboru pana Josefa Ulmana a schvaluje předsedu 
finančního výboru pana Ing. Kamila Janatku. 
Výsledek hlasování: pro návrh: 7 proti návrhu: 0    zdržel se: 1 

Ing. Pavel Dostál PRO Ing. Kamil Janatka Zdržel se Josef Ulman - 

Jaroslav Groh PRO  Zdeněk Miřatský PRO Ing. Pavla Veverková PRO 

Ing. Štěpán Hladký PRO Jan Rodr PRO Ing. Vladimíra Zralíková PRO 

Usnesení č. 17 bylo schváleno. 

 
Návrh usnesení č. 18: 
Zastupitelstvo města schvaluje vzdání se funkce předsedy a členství v kontrolním výboru Ing. Kamila Janatky a 
schvaluje předsedu kontrolního výboru pana Ing. Pavla Dostála a pana Jaroslava Groha jako třetího člena 
výboru. 
Výsledek hlasování: pro návrh: 8 proti návrhu: 0    zdržel se: 0 

Ing. Pavel Dostál PRO Ing. Kamil Janatka PRO Josef Ulman - 

Jaroslav Groh PRO Zdeněk Miřatský PRO Ing. Pavla Veverková PRO 

Ing. Štěpán Hladký PRO Jan Rodr PRO Ing. Vladimíra Zralíková PRO 

Usnesení č. 18 bylo schváleno. 

 
Zastupitel Ing. Štěpán Hladký, jako předseda výboru pro sport a kulturu informuje o odstoupení paní H. Š. z  
výboru pro sport a kulturu z osobních důvodů a navrhuje nového člena paní A. J. Zastupitel Ing. Kamil Janatka 
děkuje paní H. Š. za obětavou práci, kterou vykonala pro obec, ve školce atd. Bude nám chybět. 
 
Návrh usnesení č. 19: 
Zastupitelstvo města schvaluje vzdání se funkce člena výboru pro sport a kulturu paní H. Š. a schvaluje člena 
výboru pro sport a kulturu paní A. J. 
 
Výsledek hlasování: pro návrh: 7 proti návrhu: 0    zdržel se: 1 

Ing. Pavel Dostál PRO Ing. Kamil Janatka Zdržel se Josef Ulman - 

Jaroslav Groh PRO Zdeněk Miřatský PRO Ing. Pavla Veverková PRO 
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